
Kampen, 14-11-2024 
 
Betreft: Brief als reactie op plan Beleidslijn grote rivieren 
 
Via deze weg wil ik graag een reactie geven op de wijzigingen van het plan Beleidslijn grote 
rivieren zoals we hebben kunnen inzien via de link in de brief van 8 oktober 2024, 
rondgestuurd onder belanghebbenden door onder andere de Pachtersbond Kampereiland en de 
Vereniging Streekbelangen Kampereiland.  
 
Ook wij zijn met ons bedrijf gevestigd op het mooie Kampereiland, met de IJssel ongeveer in 
onze achtertuin. Op de zandgronden van de eeuwenoude delta van de IJssel kweken we 
kerstbomen, en we hebben een prachtige uitvalsbasis voor ons hoveniersbedrijf.  
 
De Kampereilanden functioneren momenteel als overloopgebieden bij zeer zware stormen en in 
het geval van extreme afvoer van de rivieren in een situatie van eens per 500 jaar. We begrijpen 
hier heel goed dat dat nodig is om de gebieden in de ‘Beneden-IJssel’ te beschermen, zoals 
Kampen en Meppel). Mocht het voorkomen dan kan het gebied gebruikt worden als 
waterberging voor de uitdijende rivier. 
  
Uit de nieuwe zienswijze blijkt dat bij het nieuwe regime alleen nog rivier gebonden activiteiten 
zijn toegestaan. Zaken als een extra woning of bedrijfsgebouw mogen niet meer worden 
gebouwd in het nieuwe blauwe regime, ook niet met compensatie van waterberging. 
 
We beseffen dat het nodig is om de functie van de rivier te beschermen en dat 
bergingsgebieden nodig zijn. Alleen willen we ook graag de mogelijkheid houden voor het 
bouwen van een bedrijfsgebouw of woning net zoals dit nu het geval is bij het bergend regime. 
In deze tijden moet het voor ondernemers zoals wij, evenals niet ‘burger’ bewoners van het 
buitengebied toch niet nog moeilijker worden gemaakt om te vernieuwen en uit te kunnen 
breiden? Hoe kunnen we de volgende generatie nu enthousiast maken om ons bedrijf voort te 
zetten als er nog zo’n donkere wolk boven het Kampereiland komt te hangen?  
  
We verzoeken u om te werken aan een maatwerkoplossing voor de Kampereilanden, waarin we 
als inwoners / ondernemers willen meedenken aan een concrete oplossing om dit mogelijk te 
maken. 
 
Hoogachtend,  
 
JWH van Wijnbergen  
 


